
Generalforsamling Dansk Sankt Bernhard Klub 

15. marts 2025 

 

Afholdt på Sjælland 
Herrestræde 1c, 4200 Slagelse 

 

Velkomst – Formanden bad forsamlingen holde 1 minuts stilhed for Jørgen Åman Nielsen 

1. Valg af dirigent 
     Henrik Johansen valgt uden modkandidater. Dirigenten erklærer generalforsamlingen for retmæssigt 
indkaldt. 

2. Jacob Seersholm valgt som referent 

3. Stemmetællere: Jan Steffensen og Nanna Johansen 

4. Beretning afgivet jvfr. bilag i Bernharden februar 2025 
     Der forelægges en berigtigelse vedr. ”Den hvide hund”, der blev overgivet WUSB i 2024.  
     Vedlægges i form af en tilrettet beretning. Ingen kommentarer til første del af beretningen i bladets  
     s. 13.  Beretningen blev godkendt uden kommentarer. 

5. Beretning fra hvalpeanvisningen. 
Beretningen vedlægges referatet. Hovedpointer. Antallet af registrerede hvalpe, svinger rigtig meget fra 
år til år. Opfordring til at opdrættere gør mere for at detaljere oplysningerne om deres hvalpe – gerne 
med billeder. At der skelnes mellem kort- og langhåret race kan forvirre. Der bør fremover fortsat 
henvises til klubbens hvalpeanvisning, da der ligger en specialviden om opdrættere.  
Der er en opmærksomhed på omplaceringshunde.  
Spørgsmål: 
Foreslås at det at bestyrelsen søger viden om årsagerne til omplaceringer? 
Det er nok ikke muligt at gå i dybden med.  
Køb hund er ikke retvisende fra forsiden, og det er svært at ændre opdrætterinformation.  
Dirigenten påpeger, at det burde være muligt på Køb Hund. Formanden opfordres til at skrive til Jens 
Glavind.  
Der ønskes også en henvisning på køb hund til hjemmeside og hvalpeanvisning. 

6. Beretning fra redaktionen 
Det er ikke redaktøren der er ene journalist. Der anmodes om at klubbens medlemmer bidrager til 
bladets indhold.  
Kommentar fra forsamlingen: 
Der opfordres til at redaktøren anmoder specifikt om indhold til bladet.  
Fra nytår leverer PostNord ikke breve længere. DAO leverer breve for en lidt lavere pris. Det ser ikke så 
mørkt ud.  
Dirigenten opfordrer til omtanke om forbrug af klubbens midler til fysisk udgivelse af bladet.    

Mht. hjemmesiden opfordres også til at sende indhold til Bente Hjørringgaard. Bestyrelsen udtaler stor 
tilfredshed med Bentes arbejde.  

7. Intet øvrigt at bemærke mht. øvrige udvalg 



8. Et lille minus på 3000 kr. Stigning i kontingenter. Udstillingerne bidrager positivt på indtægtssiden.  
Bernharden er en omkostning på mere end halvdelen af klubbens samlede indtægter.  Regnskabet 
vedlægges referatet.  
Kommentar: 
Forklaring på renteindtægten skyldes blandt andet overførsel til en højrentekonto, hvor klubben har 
placeret en del af klubbens formue. Det er i bestyrelsens optik en fornuftig forvaltning af klubbens 
midler.  
Der tilkendegives decharge til bestyrelsen. 

9. Budget jvfr. indkaldelse og offentliggørelse i Bernharden februar 2025 blev fremlagt.  
Spørgsmål: 
Kan man mærke at den automatiske kontingentbetaling virker positivt? 
Det kan vi mærke rigtig meget. Vi er højere på medlemsskaber, end vi har været i mange år. Flere 
hvalpekøbere forbliver medlemmer efter de først års gratis medlemskab.  
Der udtrykkes anerkendelse til bestyrelsen for at arbejde målrettet på aktiv kontakt til hvalpekøbere. 
Det giver også en god feedback til bestyrelsen om årsager til ikke at fortsætte. 
31% har valgt at forny medlemsskabet – det er flotte tal. 

10. + 11. Ingen indkomne forslag 

12. På valg er Ulla, Jacob og Susanne 
Alle genvalgt 

13. Opstillede er Siw Steffensen, Karin Holst og Per Helmig 
22 stemmeberettigede. Der afholdes skriftligt placerings-valg. 2 stemmer pr. stemmeberettiget 
Siw – 16 
Karin – 16 
Per – 5 (3. suppleant) 
Blanke – 2  
 
Ny afstemning: 
Siw – 9 (2. suppleant) 
Karin – 11 (1. suppleant) 
Blanke – 2 

14. Ane Christiansen og Bente Hjørringgaard opstiller 
Begge genvalgt uden yderligere kandidater 
Som suppleant stiller Lene Jensen op 
Lene valgt uden modkandidater 

15. Fremtidig virksomhed. Oplæg fra bestyrelsen vedlægges referatet.  
Ingen kommentarer fra generalforsamlingen 

16. Eventuelt 
Diplomer og nåle uddeles. 
Peter Lysholm Jensen - Bronze  
Dorthe Thode – Sølv 
Bent Christiansen – Sølv 
Birgit Åman Nielsen – Guld 
Jørgen Åman Nielsen – Guld 



 
Ikke fremmødte medlemmer får diplom og nål tilsendt.  

Der spørges til bladet, om ikke der kan nævnes de arrangementer der afholdes. Vi kan alle blive bedre 
til at annoncere for at skrive aktiviteter i bladet – gerne på forhånd, og gerne beskrivelse af 
arrangementerne på bagkant. Forslag om at oprette en aktivitetskalender på hjemmesiden, som alle er 
ansvarlige for at holde opdateret. Bestyrelsen tager det op på kommende bestyrelsesmøde. Der kan 
arbejdes på en aktivitetsgruppe og en synliggørelse af de enkelte tiltag.  

Indkaldelse foreslås sendt særskilt på mail. 

Der udtrykkes tak til bestyrelsen for arbejdet.  

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen og fik overrakt en flaske vin.  

 

Dato: 

 

_____________________________________ 
Dirigent, Henrik Johansen 

 

Dato: 

 

______________________________________ 

Formand, Lise-Lotte 


